
Informace z radnice 

 Výsledkem výběrového řízení na výstavbu druhé části kanalizace v ulici Školní – stoka B je 

nejnižší nabídková cena 1,2 milionu Kč, kterou podala společnost Jindřichohradecké 

montáže s.r.o. Do výběrového řízení se přihlásilo 20 uchazečů, nabídku podalo 14. 

Nejvyšší nabídka činila 2,2 milionu Kč. S vítěznou firmou máme dobré zkušenosti 

z výstavby kanalizace v ulici Luční. 

 Díky příznivému počasí a pracovnímu nasazení firmy by mohlo dojít k ukončení prací na 

akci Rekonstrukce zahrady MŠ do konce června. Původní termín dokončení prací byl 

plánován na září. Projekt je podpořen 

z evropského fondu pro regionální rozvoj Směr 

budoucnost – cíl, prosperita, regionální 

operační program NUTS II JIHOZÁPAD.  

 Proběhlo výběrové řízení na rekonstrukci chodníků v ulicích Hradecká – Nádražní (kolem 

České spořitelny) a Komenského – Fučíkova. Nejnižší nabídku 376 tis. Kč podala firma 

ZEMKOP – Gustav Hasnedl z Jižné. Nabídku podaly celkem 4 firmy, druhá nejnižší nabídka 

byla 525 tis. Kč, nejvyšší 823,5 tis. Kč. Vzhledem k velkému rozdílu jsme si pro jistotu 

zjistili reference na vítěznou firmu, byly velice pozitivní. 

 Další výběrové řízení bylo na zhotovení projektové dokumentace nové hasičské zbrojnice. 

Nejlevnější ze čtyř nabídek 135 700,-Kč podala společnost Stavby Hummel, s.r.o. 

z Jindřichova Hradce. Nejvyšší nabídka byla 350 900,-Kč. 

 Zbývá dokončit obnovení povrchu komunikace ve Školní ulici a úpravu části parku B. 

Smetany po výstavbě kanalizace (stoka A). Zahájení prací zatím brání kabel vysokého 

napětí, který vede příliš blízko pod povrchem chodníku v parku. Kabel je nutno přeložit do 

větší hloubky, překládku zajistí provozovatel E.ON na své náklady. 

 Začátkem dubna jsme obdrželi Smlouvu o poskytnutí podpory SFŽP na akci „Ošetření VKP 

Panská cesta“. Práce na ošetření stromů jsou dokončeny asi z jedné poloviny, zbývající 

část bude dokončena do 30. června. Celkové výdaje ve výši 304 925,-Kč budou 

spolufinancovány z dotace ve výši 90%, zbývajících 10% bude hradit město z vlastních 

prostředků. 
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